

AL-WATAN Date 5/6/22

تقدمنا بشفقة
Moving Forward
With Confidence

روية عمان
2020

إعلان مناقصة

Haya دياميا Diama
الشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي
Oman Water and Wastewater Services Company
أحد شركات مجموعة ناما Member of Nama Group

تعلن الشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي عن طرح المناقصات التالية:

رقم المناقصة	اسم المناقصة	الشركات التي يحق لها الاشتراك	قيمة المستند (ريال عماني)	آخر موعد لشراء المستندات	موعد تقديم العطاءات
T/2448993/2022	إنشاء شبكات توزيع المياه للمنازل في المناطق التعويضية بمحافظة شمال الباطنة	الشركات المحلية المسجلة لدى مجلس المناقصات والمتخصصة في مثل هذه الأعمال	١٥٠٠ ريال عماني بالإضافة الى ضريبة القيمة المضافة ٥% لا ترد	٢٠٢٢/٦/١٦	٢٠٢٢/٧/١٨
T/2448994/2022	توفير عمالة فنية لتقديم خدمات الصيانة لمحطات الضخ ومحطات معالجة مياه الصرف بمحافظة مسقط لمدة ٢٤ شهرا	الشركات المحلية المسجلة لدى مجلس المناقصات والمتخصصة في مثل هذه الأعمال	٥٠٠ ريال عماني بالإضافة الى ضريبة القيمة المضافة ٥% لا ترد	٢٠٢٢/٦/١٦	٢٠٢٢/٧/١٨
T/2449009/2022	استكمال أعمال تنفيذ وإعادة تأهيل شبكات الصرف الصحي بولاية إبراء (المرحلة الثانية)	الشركات المحلية المسجلة لدى مجلس المناقصات والمتخصصة في مثل هذه الأعمال	٥٠٠ ريال عماني بالإضافة الى ضريبة القيمة المضافة ٥% لا ترد	٢٠٢٢/٦/١٦	٢٠٢٢/٧/١٨

يمكن الحصول على مستندات الشروط والمواصفات من صفحة التنافس الإلكتروني (Supplier Login) للشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي من تاريخ نشر هذا الإعلان وحتى تاريخ ٢٠٢٢/٦/١٦ م على أن يكون دفع قيمة المستند عبر بوابة الدفع الإلكتروني بالموقع من خلال تسجيل الدخول الى (Supplier Login)

على الشركات غير المسجلة في الشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي الدخول الى موقع التسجيل <https://owwsc.nama.om/Business-with-Us/Vendor-Registration> وذلك للحصول على البيانات اللازمة للدخول الى الموقع.

ستتمكن جميع الشركات التي دفعت قيمة المستند من الحصول على مستندات المناقصة من خلال صفحة التنافس الإلكتروني (Supplier Login)

على جميع الشركات أن ترفق مع عطاءاتها تأميناً مؤقتاً في صورة ضمان مصرفي أو شيكاً مصدقاً عليه من أحد البنوك العاملة في سلطنة عمان وقدره (١%) من قيمة العطاء معنوناً باسم رئيس لجنة المناقصات بالشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي وكل عطاء لا يستوفي التأمين المؤقت المطلوب لن ينظر فيه.

يجب تقديم العطاءات من خلال صفحة التنافس الإلكتروني في موقع الشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي قبل الساعة الثالثة من بعد الظهر في اليوم المحدد لتقديم العطاءات

للمزيد من المعلومات يرجى الاطلاع على موقع الشركة www.owwsc.nama.om أو التواصل عن طريق البريد الإلكتروني tender@owwsc.nama.om

@owwsc_om

www.owwsc.nama.om

TENDER NOTICE

Oman Water and Wastewater Services Company hereby announces the following Tenders:-

Tender No.	Description	Eligibility	Tender Fee (RO)	Last Date of Sale Tender Documents	Bid Submission Date
T/2448993/2022	Construction of Water Distribution Networks to Compensated Houses in North Al Batinah Governorate	Local Companies registered with Government Tender Board and specialized in the works mentioned	RO 1500/- (Plus 5% VAT) Non-refundable	16/6/2022	18/7/2022
T/2448994/2022	Requirement of Technical Manpower for Maintenance Works at Pumping Stations and STPs in Muscat Governorate for 24 Months	Local Companies registered with Government Tender Board and specialized in the works mentioned	RO 500/- (Plus 5% VAT) Non-refundable	16/6/2022	18/7/2022
T/2449009/2022	Completion of Balance Work and Refurbishment (Rehabilitation) for Sewerage Network System at Ibra (Phase II)	Local Companies registered with Government Tender Board and specialized in the works mentioned	RO 500/- (Plus 5% VAT) Non-refundable	16/6/2022	18/7/2022

The tender documents can be purchased from Oman Water and Wastewater Services Company (OWWSC) e-tendering page (Supplier Login) from the date of publication of this announcement until 16/6/2022. The applicants shall pay the tender fee through electronic payment gateway through Supplier Login.

Applicants who are not registered with OWWSC shall register from <https://owwsc.nama.om/Business-with-Us/Vendor-Registration> to have the login credentials of Supplier portal.

All applicants who have paid the tender fee shall have access to the Tender Documents through OWWSC e-tendering page (Supplier Login).

All participating Companies shall submit a Bid Bond of 1% of the bid value in a sealed envelope to OWWSC's Chairman of Tender Committee not later than 3:00 pm on the bid submission date. Bid Bond must be obtained from a Bank registered in the Sultanate of Oman and it should be addressed in favour of OWWSC.

The bid along with all required documents shall be uploaded through OWWSC e-tendering page not later than 3:00 pm on the date specified above.

For more details refer to Tender Page of our website www.owwsc.nama.om or Email to: tender@owwsc.nama.om